
Zapisnik 

1. sjednice Povjerenstva za osiguravanje i unaprjeđivanje kvalitete visokog obrazovanja 

održana u četvrtak 4. srpnja 2024. godine s početkom u 12, 00 sati u dvorani Pampas na 

Kineziološkom fakultetu Osijek. 

Prisutni: 

• izv. prof. dr. sc. Danijela Kuna, predsjednica Povjerenstva 
• izv. prof. dr. sc. Josip Cvenić, član 
• doc. dr. sc. Hrvoje Ajman, član 
• Gordana Veselić, glavna tajnica Gradskog saveza za sportsku rekreaciju "Sport za sve" 

Osijek, članica, predstavnica vanjskih dionika 
• Barbara Mrkonjić, Ured za unaprjeđenje i osiguranje kvalitete visokog obrazovanja 

Odsutni: 

• Marin Marinović, mag. cin., član, predstavnik suradnika 
• Luja Zamečnik, prof., predstojnica AZOO Podružnice Osijek, član, predstavnik vanjskih 

dionika 
• Laura Šoš, član, predstavnica studenata 

Dnevni red: 

1. Izvješće o analizi rezultata ankete o samoevaluaciji nastavnika 2024. godine 
2. Izvješće o analizi rezultata ankete o zadovoljstvu nenastavnog osoblja (stručno-

administrativnog, tehničkog i pomoćnog osoblja) 2024. godine 
3. Razno 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

Predsjednica Povjerenstva pozdravila je nazočne i zahvalila im na dolasku na 1. sjednicu 
Povjerenstva za unaprjeđenje i osiguravanje kvalitete visokog obrazovanja. Napomenula je da 
su Dnevni red i materijali poslani svakom članu putem e-maila. Predsjednica je također naglasila 
da će Izvješće o zadovoljstvu stručnom praksom Povjerenstvo obraditi sljedeće godine. 

Ad 1. Izvješće o analizi rezultata ankete o samoevaluaciji nastavnika 2024. godine  

Nastavnička anketa provedena je putem online upitnika na uzorku od 23 nastavnika, a na 
anketu je odgovorilo 19 nastavnika, odnosno 82,6% ispitanika. Anketni upitnik sastojao se od tri 
dijela: 

• Opći podatci o nastavniku (pitanja 1-6) 
• Uvjeti rada u kojima se odvija nastava (pitanja 7-10) 



• Samoevaluacija nastavnika i procjena studenata u nastavnom procesu (pitanja 11-13) 

Na znanstveno-nastavnom radnom mjestu redovitog profesora u trajnom izboru je 5,3% 
ispitanika, na znanstveno-nastavnom radnom mjestu izvanrednog profesora je 15,8%, a na 
znanstveno-nastavnom radnom mjestu docenta je 31,6% ispitanika. Radno mjesto višeg 
asistenta obavlja 5,3% ispitanika, 21,1% ispitanika je na radnom mjestu predavača, dok je na 
radnom mjestu asistenta 21,1% ispitanika. Radna mjesta znanstvenog novaka, lektora i višeg 
lektora ne obavlja niti jedan ispitanik. 

U vezi duljine zaposlenja u visokoškolskoj ustanovi ispitanici su odgovorili sljedeće: njih 21,1% 
radi u periodu 0-2 godine, isti postotak radi 15 i više godina. 3-5 godina radi 31,6%, razdoblje od 
6-8 godina radi 15,8%, 9-11 godina radi 10,5% ispitanika. 12-14 godina ne radi niti jedan 
ispitanik. 

U drugom dijelu ankete ispitanici su ocjenjivali uvjete rada, načine predavanja i literaturu. 
Procjenu vremena održavanja nastave ispitanici su ocjenjivali skalom od 1 do 5, gdje je 1 
neodgovarajuće, a 5 odgovarajuće. 
Njih 42,1% odgovorilo je da je odgovarajuće ili vrlo zadovoljno, 36,8% ih je odgovorilo da je 
zadovoljno (ocjena 4), njih 15,8% odgovorilo je da je dobro (ocjena 3), te je 1 ispitanik (5,3%) 
smatrao vrijeme održavanja nastave manje odgovarajućim s ocjenom 2. 

Na temu o uvjetima rada, njih 42,1% odgovorilo je da je odgovarajuće ili vrlo zadovoljno, 36,8% 
ih je odgovorilo da je zadovoljno (ocjena 4), njih 15,8% odgovorilo je da je dobro (ocjena 3), te 
je 1 ispitanik (5,3%) smatrao uvjete rada manje odgovarajućim. Predsjednica Povjerenstva 
napomenula je da su u planu nove prostorije u Gradskom vrtu te da će tada porasti 
zadovoljstvo uvjetima rada, jer je u planu dijagnostički centar, teretana, nekoliko ureda, 
predavaona i računalna učionica. 

Zaključno za ovu temu, nastavnici su zadovoljni te je srednja ocjena cijele ankete 4.73. Također, 
izv. prof. dr. sc. Danijela Kuna spomenula je Jedinstvenu sveučilišnu anketu koju ispunjavaju 
studenti te tako ocjenjuju nastavnike i studij, koju ćemo obraditi u listopadu. 

Ad 2. Izvješće o analizi rezultata ankete o zadovoljstvu nenastavnog osoblja (stručno-
administrativnog, tehničkog i pomoćnog osoblja) 2024. godine Nenastavno osoblje 
podrazumijeva stručno-administrativno, tehničko i pomoćno osoblje. Anketa je provedena 
putem online upitnika te je anketi pristupilo 14 od ukupno 18 djelatnika, odnosno anketu je 
ispunilo 77,78% ispitanika. 

Ispitanici su ocjenjivali sljedeće aspekte: 

• Zadovoljstvo uvjetima rada: Prosječna ocjena zadovoljstva uvjetima rada na radnom 
mjestu, na skali od 1 do 5, iznosi 3,29. 

• Zadovoljstvo radnim prostorom: Prosječna ocjena zadovoljstva radnim prostorom, na 
skali od 1 do 5, iznosi 2,86. Članovi su spomenuli da nedostaje klima uređaj u 



predavaonici Pampas, te je izv. prof. dr. sc. Josip Cvenić sugerirao ponovno dostaviti 
Upravi naše preporuke Povjerenstva te vidjeti kada i na koji način to realizirati. 

• Zadovoljstvo materijalnom opremom: Prosječna ocjena zadovoljstva materijalnom 
opremom, na skali od 1 do 5, iznosi 3,575. Članovi su prokomentirali komentare vezane 
za ovo pitanje, budući da se nekoliko djelatnika izjasnilo kao prosječno zadovoljno 
slobodnim komentarima vezanim za printer, skener i ostalu opremu. 

• Zadovoljstvo organizacijom rada na radnom mjestu: Prosječna ocjena zadovoljstva 
organizacijom rada na radnom mjestu, na skali od 1 do 5, iznosi 3. 

• Zadovoljstvo međuljudskim odnosima na radnom mjestu: Prosječna ocjena 
međuljudskih odnosa na radnom mjestu iznosi približno 3,14. Neki od komentara bili su 
nezadovoljstvo komunikacijom i raspodjelom poslova, pa je član Povjerenstva doc. dr. 
sc. Hrvoje Ajman komentirao da bi se problemi trebali usmjeriti tajnici Fakulteta i 
Upravi. 

• Zadovoljstvo odnosom s nastavnim osobljem: Prosječna ocjena zadovoljstva odnosom s 
nastavnim osobljem iznosi 3,14. 

• Zadovoljstvo odnosom sa studentima u vezi vašeg radnog mjesta: Prosječna ocjena 
zadovoljstva odnosom sa studentima iznosi 4,14. Članovi su se složili da treba uputiti 
Povjerenstvu zahtjeve i organizirati sastanke radi komentara iznad. 

Ad 3. Razno Pod ovom točkom članovi su prokomentirali dodatnu provjeru za upis na sveučilišni 
prijediplomski studij Kineziologije. Izv. prof. dr. sc. Josip Cvenić predložio je sastanak ranije uoči 
samog prijemnog ispita te možda neke izmjene tema prijemnog ispita kako bi bili u korak s 
vremenom kada je u pitanju upis novih studenata. 

 

Zapisnik napisala:                                                   Predsjednica Povjerenstva za osiguravanje i                                             

unaprjeđivanje kvalitete visokog obrazovanja 

 

 

Barbara Mrkonjić, univ.mag.cult.                                                   izv. prof. dr. sc. Danijela Kuna 
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